
Kłobuck, dnia 23 marca 2023 r.

Rada Miejska w Kłobucku
Komisji Budżetu, Finansów,
Handlu, Usług i Ochrony Środowiska

Protokół nr 5/2023
V Posiedzenie w dniu 23 marca 2023 
Obrady rozpoczęto 23 marca 2023 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:00 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni:

1. Józef Batóg
2. Angelika Borowiecka-Idziak
3. Mirosław Cieśla
4. Ewelina Kotkowska
5. Jerzy Kulej
6. Tadeusz Praski
7. Janusz Soluch
8. Tomasz Wałęga
9. Marcin Wojtysek

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum.

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie
z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. 

2. Zmiany w porządku obrad.

Nie zgłoszono.

3. Przyjęcie protokołu Nr 4/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 27.02.2023 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu Nr 4/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 27.02.2023 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/. 

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, 
Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (2)
Ewelina Kotkowska, Jerzy Kulej



4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 
2023.

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały.

Radna E. Kotkowska w jakiej kwocie będzie zwiększenie dotacji na kapliczki? Czy środków 
na to zadanie nie można przeznaczyć na inne działania?

Burmistrz J. Zakrzewski dofinansowanie nie będzie zwiększone. Łączny koszt obydwu 
kapliczek to 140 000 zł, dofinansowanie wynosi 72 600 zł. Środki na ten cel były 
pozyskiwane od dawna. Projekt jest zrobiony, dofinansowanie pozyskane i należy to zadanie 
dokończyć. 

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek kto przekazał darowiznę na zadanie dotyczące kastracji
i oznakowania zwierząt? Skąd są środki na doposażenie placów zabaw. 

Burmistrz J. Zakrzewski środki na doposażenie placów zabaw to środki bezpośrednio z 
budżetu. 

Skarbnik K. Trzepizur darowizna pochodzi od Fundacji na Rzecz Zwierząt.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na 
rok 2023. 

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, 
Janusz Soluch, Marcin Wojtysek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Ewelina Kotkowska, Tomasz Wałęga

5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kłobuck na lata 2023-2033.

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kłobuck na lata 2023-2033. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (9)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek



6. Analiza zaległości podatkowych wobec gminy, wpływ udzielonych ulg i umorzeń na 
dochody gminy. Informacja dotycząca zastosowanych zwolnień i odroczeń podatkowych
w gminie Kłobuck.

Skarbnik K. Trzepizur omówiła w/w punkt.

Radna E. Kotkowska jak wygląda sytuacja dotycząca byłej destylarni i związana z nią 
kwestia podatkowa?

Burmistrz J. Zakrzewski jest zabezpieczenie na hipotece, jednak ściągalności z tego tyt. nie 
ma. Gmina liczy, iż teren pozyska inwestora lub zostanie zbyty i uda się odzyskać większość 
należnych środków. 

7. Informacja na temat postępu prac przygotowawczych do realizacji zadań 
inwestycyjnych zaplanowanych na 2023 r.

Burmistrz J. Zakrzewski przedstawił w/w informację. 

Radny M. Cieśla kiedy będzie realizowane zadanie dot. łącznika ul. Sienkiewicza z ul. 
Zakrzewską? 

Burmistrz J. Zakrzewski otrzymaliśmy dokumentację wraz z kosztorysem. Będzie to 
weryfikowane. Uważam, że koszt jest niedoszacowany. 

Radna E. Kotkowska jakie są planowane działania na Niwie Skrzeszów?

Burmistrz J. Zakrzewski uporządkowanie i cząstkowy remont drogi po zimie oraz montaż 
monitoringu.

8. Sprawy różne.

Komisja poruszyła temat: zasadności sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru położonego w Kłobucku, w rejonie ulic Stanisława Staszica, 
Hugona Kołłątaja, Dębowej i Mikołaja Reja; planowanej inwestycji przy ul. Dębowej; 
obwodnicy. 

9. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodniczący Komisji 
Marcin Wojtysek

Przygotował(a): Magdalena Kuczera


